
Hele arbejdet nærmer sig faktisk 'dumpekarakter', lyder det fra eksperter, som har
gennemgået testrapporter af it-systemet, som DR Nyheder har fået fat i.
Det betyder ifølge eksperterne, at tidsplanen skrider, men også at boligejerne risikerer
at få forkerte vurderinger og hermed kommer til at betale forkert skat.
Men hvorfor er det gået så galt for skattemyndighederne, og er det i virkeligheden et
problem, når langt de fleste boligejere kommer til at betale mindre i skat til næste år?
Herunder svarer DR's erhvervskorrespondent, Jakob Mussel, 0108629996, på fire
centrale spørgsmål om skandalen om de nye ejendomsvurderinger.


